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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 3)

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) в сътрудничество с Индустриална зона Анталия организира
търговска мисия с провеждане на двустранни срещи с турски производители в турския град Анталия от 4 до 7
февруари 2024 г. 

Women Leaders Awards 2024 ще се проведе на 1 март 2024 година Добрите примери в женското лидерство и
предприемачество ще бъдат отличени от Международният форум Women Leaders Awards 2024, който ще се
проведе на 1 март 2024 г. в балната зала на 5-звездния Hyatt Regency Sofia.Събитието е вдъхновено от основните
ценности на Европейския съюз за равенство и борба с дискриминацията, съобщават организато... 

В началото на 2024 г. председателят на Българската търговско-промишлена палата Цветан Симеонов и
председателят на Българо-гръцката търговско-промишлена камара Саввас Карафилидис обсъдиха програмите на
двете организации и набелязаха конкретни дейности за задълбочаване на българо-гръцкото икономическо
сътрудничество. В първите месеци на годината се очертава интензифициране на контактите. Карафилиди... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
11)

Вижте съветите на Георги Захариев за разумно управление на доходите"Когато някой ви обещава много бързи
пари, веднага бягайте. За съжаление е пълно с измами". Това каза в предаването "Тази неделя" младият и
успешен предприемач Георги Захариев. Той даде като пример за измама обещание за 100% възвръщаемост за
един месец. "Задайте си въпрос откъде идват парите, как е възможно един бизнес, който досег... 

Заглавие: БТПП организира търговска мисия с B2B срещи с компании в Индустриална зона Анталия
Дата: 08.01.2024 09:41
Медия: Industry Info

Заглавие: Международен форум ще отличи жените лидери в София
Дата: 08.01.2024 09:33
Медия: Дартс Нюз

Заглавие: Среща с председателя на Българо-гръцката търговско-промишлена камара
Дата: 08.01.2024 12:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Успешен млад предприемач: Ако ви обещават бързи пари, бягайте
Дата: 07.01.2024 11:11
Медия: БТВ Новините

Заглавие: Хиляди загубиха над 1,3 милиарда долара в крипто измама, подкрепена от Чък Норис

https://industryinfo.bg/article/32445-btpp-organizira-targovska-misiia-s-b2b-sreshti-s-kompanii-v-industrialna-zona-antaliia
http://dartsnews.bg/2024/01/08/%D0%BC%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D1%83%D0%BD%D0%B0%D1%80%D0%BE%D0%B4%D0%B5%D0%BD-%D1%84%D0%BE%D1%80%D1%83%D0%BC-%D1%89%D0%B5-%D0%BE%D1%82%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%B8-%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BB/
https://www.bcci.bg/news/19989
https://btvnovinite.bg/predavania/tazi-sabota-i-nedelia/uspeshen-mlad-predpriemach-ako-vi-obeshtavat-barzi-pari-bjagajte.html
https://safenews.bg/hilyadi-zagubiha-nad-13-miliarda-dolara-v-kripto-izmama-podkrepena-ot-chak-noris/


Хиляди загубиха над 1,3 милиарда долара в крипто измама, подкрепена от Чък Норис. В скорошно разследване
на The Guardian се появиха тревожни подробности относно крипто проект HyperVerse, за който се твърди, че е
загубил 1,3 милиарда долара от средствата на инвеститорите. Докладът разкрива, че главният изпълнителен
директор, за който се предполага, че е подкрепен от няколко знаменитости, включителн... 

Част от бизнеса ще продължи да търпи загуби от това, че страната ни не е допусната до отворените граници по
суша в Шенген. Сред най-потърпевшите са транспортните фирми. Общият износ на страната ни към Евросъюза е
над 42 милиарда лева от януари до септември миналата година. Това заяви в ефира на bTV адвокатът Йоанна
Лалова от европейски транспортен клъстер. "Значителна част от него е по суша. 200 ... 

"Никмар Кънстракшън" ЕООД ще изгражда водопровод в с. Рупите, избрана е да ремонтира и подпорна стена на
ул. "Беласица" Фирмата на строителния предприемач от Петрич Николай Влахов "Никмар Кънстракшън" ЕООД
спечели три обществени поръчки на обща стойност 1,5 млн. лв., обявени от администрацията на община Петрич.
Местната фирма е класирана на първо място от оценителната комисия за ремонта на подпорн... 

Доларът се повиши в понеделник, тъй като апетитът за риск остана нисък преди ключовия доклад за инфлацията в
САЩ по-късно през седмицата, който вероятно ще даде допълнителна яснота относно перспективите за
паричната политика на Федералния резерв, пише "Ройтерс". Йената поддържаше големи загуби от миналата
седмица и се бореше близо до нивото от 145 за долар, докато чувствителните към риск австралий... 

Министър Богданов: Бъдещето на държавните предприятия ще мине през преструктуриране, а може би и
закриване на ДКК. Един от основните ни задачи, по които ще продължим работа, е членството на България в
Шенген и еврозоната. Това заяви министърът на икономиката Богдан Богданов на брифинг. По отношение на
еврозоната има два аспекта – потребителите и как бизнесът да премине към използване на единната е... 

За пръв път от три години насам 2024-та стартира с редовно приет държавен бюджет. Окончателното му
одобрение от Народното събрание се случи малко преди Коледа. Финансовата рамка бе обнародвана в брой 108
на Държавен вестник от 30.12.2023 г. Бюджетът бе гласуван с дефицит от 3% (6,2 млрд. лв.) и данъчни приходи,
сметнати при прогноза за растеж на БВП с 3,2%. Мащабна инвестиционна програма Това е от... 

Дата: 07.01.2024 08:40
Медия: SafeNews.bg

Заглавие: Адвокатка с притеснителни данни заради Шенген
Дата: 06.01.2024 21:34
Медия: БГ вест

Заглавие: Фирма на петричкия бизнесмен Н. Влахов спечели поръчки за 1,5 млн. лв. на община Петрич
Дата: 06.01.2024 19:03
Медия: Вестник Струма

Заглавие: Доларът поскъпва в началото на седмицата
Дата: 08.01.2024 11:23
Медия: Инфосток

Заглавие: Министър Богданов: Бъдещето на държавните предприятия ще мине през преструктуриране, а може
би и закриване на ДКК
Дата: 08.01.2024 11:33
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Народното събрание прие първия бюджет с детайлно разписана капиталова програма
Дата: 08.01.2024 10:13
Медия: Вестник Строител

Заглавие: Инвестиционните посредници с най-много сделки през 2023 г.
Дата: 08.01.2024 10:02
Медия: Дарик Бизнес Ревю

https://bgvest.eu/1028222/
https://struma.bg/%D1%84%D0%B8%D1%80%D0%BC%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%B5%D1%82%D1%80%D0%B8%D1%87%D0%BA%D0%B8%D1%8F-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%BC%D0%B5%D0%BD-%D0%BD-%D0%B2%D0%BB%D0%B0%D1%85%D0%BE%D0%B2/
https://www.infostock.bg/infostock/control/worldmarkets/news/116294-dolarat-poskapva-v-nachaloto-na-sedmitsata
https://www.flashnews.bg/ministar-bogdanov-badeshteto-na-darzhavnite-predpriyatiya-shte-mine-prez-prestrukturirane-a-mozhe-bi-i-zakrivane-na-dkk/
https://vestnikstroitel.bg/tema/309520_%D0%BD%D0%B0%D1%80%D0%BE%D0%B4%D0%BD%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D1%81%D1%8A%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5-%D0%BF%D1%8A%D1%80%D0%B2%D0%B8%D1%8F-%D0%B1%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5
https://dbr.bg/8673


Само три посредника имат по над 10 000 сделки за годината спрямо пет за 2022 г.Индексът на сините чипове
SOFIX приключи 2023 г. с повишение от 27.3%, нареждайки се сред най-добре представящите се индикатори в
света.През годината на Българска фондова борса бяха осъществени 67 641 сделки за 784 млн. лв., а
среднодневно сключваните трансакции възлязоха на 3.18 млн. лв.През кои инвестиционни посредниц... 

Трябва да му се признае на финансовия министър Асен Василев, че е виртуоз в представянето на лоши новини за
добри. Затова се изисква най-малкото безпардонност. Василев не е първият финансов министър, който прави
това, надали ще е и последният. Но никога не е приятно, когато от аудиторията се изисква да празнува и провалите
като успехи. Освен ако приемаме за успех факта, че не ни е застигнал прогно... 

Промишлеността е един от секторите с най-голямо участие в генерирането на емисии в световен мащаб.
Намаляването на емисиите в този сектор е едно от най-големите предизвикателства пред декарбонизацията и
постигането на целите за нулеви емисии през 2050 г. Световната икономика расте, търсенето на индустриални
продукти (като стомана и цимент) се увеличава и индустриалците се опитват да въведат технол... 

За близо два месеца Столичният инспекторат е наложил в пъти повече санкции за неизпълнение по договори,
съобщава кметът на София Васил Терзиев. Той уточнява, че в първите 5 дни на годината наложените глоби на
фирмите, отговарящи за чистотата на града, са на стойност 44 256 лв. "От началото на мандата ни до края на 2023
г., само за месец и половина, са съставени почти толкова фишове и актове, колко... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

За финансовото състояние на българите, ролята на финансовата грамотност и инструментите за постигане на по-
добър стандарт на живот разказва Георги Захариев, изпълнителен директор на Finance AcademyДо 16. януари е
отворен приемът в програмата на Finance Academy по Инвестиции и лични финанси. В тази връзка пред
Economy.bg Георги Захариев коментира финансовото състояние на българите в началото на 202... 

Вече дълги години 4-дневната работна седмица се тества на Запад. Тя стана по-стандартна по-скоро за
консултантски компании, за IT фирми и финансови институции. Производителите поначало са по-скептично
настроени към този модел на работа. Освен 4-дневната работна седмица, Lamborghini взеха нетрадиционното
решение за покачване на нивата на възнаграждение, защото обикновено при въвеждането на този мод... 

Заглавие: АСЕН ВАСИЛЕВ ПРЕДСТАВИ И ПРОВАЛИТЕ КАТО УСПЕХИ
Дата: 08.01.2024 09:48
Медия: Агенция Сливен

Заглавие: Световният пазар на технологии за декарбонизация ще надхвърли 4 трилиона щатски долара до 2032
г.
Дата: 08.01.2024 09:40
Медия: Industry Info

Заглавие: Кметът на София: 44 256 лв. глоби за почистващите фирми за първите 5 дена на 2024 г.
Дата: 08.01.2024 12:38
Медия: Столица Бг

Заглавие: През 2024 доходите ще забавят растежа си
Дата: 08.01.2024 11:38
Медия: Economy

Заглавие: Експерт каза с голяма точност идва ли 4-дневната работна седмица у нас
Дата: 07.01.2024 13:23
Медия: Блиц

Заглавие: Вдигат със 165 лева заплатите в България, обяви експерт
Дата: 08.01.2024 11:26

https://agencia-sliven.com/index.php?id=432083
https://industryinfo.bg/article/32446-svetovniiat-pazar-na-tehnologii-za-dekarbonizaciia-shte-nadhvarli-4-triliona-shtatski-dolara-do-2032-g-
https://stolica.bg/stolichna-obshtina/kmetat-na-sofiya-44-256-lv-globi-za-pochistvashtite-firmi-za-parvite-5-dena-na-2024-g
https://www.economy.bg/economy/view/57279/Prez-2024-dohodite-shte-zabavyat-rastezha-si
https://blitz.bg/analizi-i-komentari/ekspert-kaza-s-golyama-tochnost-idva-li-4-dnevnata-rabotna-sedmitsa-u-nas_news995549.html
https://petel.bg/Vdigat-sas-165-leva-zaplatite-v-Balgariya--obyavi-ekspert__508200


Булфото АИКБ прогнозира, че ще продължи ръстът на възнагражденията и той ще изпреварва инфлацията.
Очакваме около 8% ръст на заплатите тази година, Министерство на финансите прогнозира инфлация от 4,8%,
отчете Добрин Иванов, директор на Асоциацията на индустриалния капитал, в "Денят на Фокус" по Радио "Фокус".
(б.ред. средната заплата към ноември 2023 година в България е 2072 лева. При ръст от 8 %... 

Денят на данъчната свобода ще настъпи на 13 майОбщо 134 дни ще работим за държавата през 2024 г. След две
години, в които държавният бюджет не беше гласуван навреме и се удължаваше действието на стария, сега се
връщаме към нормалния ритъм и влизаме в новата година с приета рамка на държавните финанси. Бюджетът за
2024 г. залага консолидирани приходи в размер на 75,2 млрд. лв. Приемайки, че за ден ... 

През миналата година заплатите в Германия са се увеличили средно с 6%, съобщава вестник BILD, като се
позовава на данни от Министерството на финансите в Берлин.В категорията на най-добре платените попадат
заемащите пост на изпълнителен и генерален директор. Месечният им доход надхвърля 23 277 евро на месец, а
внесените от тях налози представляват почти една четвърт (24%) от всички приходи от данъц... 

Лошото на статистиката е, че дава една обща картина, в която никой от участниците не се разпознава. Така, когато
НСИ обяви, че средната работна заплата в България за третото тримесечие на миналата година мина 2 бона,
хората в Благоевградско въздъхнаха отчаяно, защото средното възнаграждение за тяхната област бе 1337 лева.
Столичани пък се усмихнаха снизходително, защото показателят за тях е 2772 л... 

Осигурителни вноски няма да се изчисляват и внасят върху средствата, предоставени под формата на ваучери за
храна не само на хартиен, но и на електронен носител - това предвижда проект за промени в Наредбата за
доходите, върху които се дължат осигуровки. Документът е качен за обсъждане в портала за обществени
консултации на Министерския съвет. Това се налага, тъй като съгласно приета от депутати... 

Ръстът тази година ще е по-малък, защото инфлацията утихваЛошото на статистиката е, че дава една обща
картина, в която никой от участниците не се разпознава. Така, когато НСИ обяви, че средната работна заплата в
България за третото тримесечие на миналата година мина 2 бона, хората в Благоевградско въздъхнаха отчаяно,
защото средното възнаграждение за тяхната област бе 1337 лева. Столичани пък се у... 

Медия: Petel.bg

Заглавие: Работим 134 дни за държавата през 2024
Дата: 08.01.2024 10:38
Медия: Economy

Заглавие: Въпреки кризата: Заплатите в Германия са нараснали с 6% през 2023 година, доход от 3000-4000
хиляди евро се счита за "нормален"
Дата: 08.01.2024 09:19
Медия: Фокус

Заглавие: Няма кой да работи! Шефовете ще вдигат още заплатите
Дата: 08.01.2024 12:08
Медия: Подбалкански новинар

Заглавие: Осигурителни вноски не се дължат и за е-ваучерите за храна
Дата: 08.01.2024 11:15
Медия: Econ

Заглавие: Няма кой да работи! Шефовете ще вдигат още заплатите
Дата: 08.01.2024 09:00
Медия: Марица

Заглавие: Канада ускорява ръста на заплатите си, но не достига прогнозирания брой работни места
Дата: 08.01.2024 12:24
Медия: Телевизия Блумбърг

https://www.economy.bg/economy/view/57275/Rabotim-134-dni-za-dyrzhavata-prez-2024
https://www.focus-news.net/novini/mejdunarodni/Vupreki-krizata-Zaplatite-v-Germaniya-sa-narasnali-s-6-prez-2023-godina-dohod-ot-3000-4000-hilyadi-evro-se-schita-za-quotnormalen-quot-1958126
https://www.pbnovini.com/balgariya/2024/nyama-koj-da-raboti-shefovete-shte-vdigat-oshte-zaplatite/
https://econ.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%9E%D1%81%D0%B8%D0%B3%D1%83%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%BD%D0%B8-%D0%B2%D0%BD%D0%BE%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%BD%D0%B5-%D1%81%D0%B5-%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B6%D0%B0%D1%82-%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%B5-%D0%B2%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B5%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D1%85%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B0_l.a_i.804662_at.1.html
https://www.marica.bg/biznes-zona/nqma-koy-da-raboti-shefovete-shte-vdigat-oshte-zaplatite
https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/125515-kanada-uskoryava-rasta-na-zaplatite-si-no-ne-dostiga-prognoziraniya-broy-rabotni-mesta


Милен Симеонов, ''Бизнес старт'' , 08.01.2024 г.Пазарът на труда в Канада се размина с очакванията за ръст на
работните места, което потвърждава забавянето на икономиката в края на миналата година. Броят на трудово
заетите лица остана без съществена промяна през декември, а равнището на безработица се задържа на 5,8%.
Това се размина с прогнозите за ръст от 15 000 работни места, според средната оц... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

През миналата година се стремяхме да наваксаме изгубеното време, което COVID-19 ни взе. След пандемията
посетителите "наводниха" най-големите европейски градове и американските национални паркове като форма на
"отмъщение", посещавайки или завръщайки се на някои от дестинациите, които са били недостъпни през 2019
г.Светът обаче се е променил много оттогава. Доста предприятия затвориха, тъй като хор... 

Поради тази причина търговията е намаляла с около една третаОт средата на ноември йеменските хути са
извършили повече от 20 нападения срещу търговски кораби. Бойците твърдят, че атакуват плавателни съдове,
свързани с Израел, за да подкрепят палестинците в Газа. Нападнати обаче са и няколкоплавателни съда, които
не са свързани със страната. Корабоплавателните компании все по-често променят маршрути... 

Навършват се 100 години от рождението на политика и преводач Стефан Савов. Той е четвърто поколение
политик, сочи информация на отдел "Справочна" на БТА. Стефан Савов е трети представител на семейство Савови
в парламента. Общо фамилията имат 50 години присъствие в Народното събрание. Стефан Савов участва във
възстановяването на Демократическата партия и в създаването на Съюза на демократичните сил... 

Влогърът Боян Тодоров припомни на русенци за всичко, в което са първи. Младежът сподели в социалните мрежи
подробен списък за всички неща, който са се случи за първи път в родния му град. Ето го и него: "Знаете ли, че в
Русе:• е първата печатница в България (1864 г.)• улиците получават имена за първи път в България (1865 г.)• е
първото земеделско стопанство в Османската империя (1865 г.)• е първат... 

Предлага се бърза ликвидация на неработещи фирми; Парламентът просрочи и избора на антикорупционната
комисия; Радев ще сезира КС с конституционните промениПървата работна седмица на новата година се
очертава да е напрегната и изпълнена със събития. Президентът Румен Радев обяви, че в понеделник ще сезира
Конституционния съд с искане срещу част от промените в Конституцията. На 11 януари (четвъртък)... 

Заглавие: Местата, които няма да можем да посетим през 2024 г.
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Медия: Moreto.net
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Медия: Трафик Нюз

Заглавие: Стефан Савов: Никое човешко дело не е достатъчно стабилно, то просто трябва да се усъвършенства
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Медия: Капитал
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https://www.moreto.net/novini.php?n=489730&c=06
https://trafficnews.bg/sviat/hutite-poveche-20-napadeniia-nad-korabi-dva-mesetsa-300000/
https://utroruse.com/article/989705/
https://www.ruse24.bg/novini/ruse/Vlogurut-Boyan-Todorov-pripomni-na-rusenci-za-vsichko-v-koeto-sa-purvi-1957574
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/pravo/2024/01/08/4573253_sedmichen_bjuletin_za_pravni_novini/
https://zonanews.bg/biznes-i-finansi/drastichno-poskapnaha-kolite-vtora-raka-i-obsluzhvaneto-im


Често забравяме техническите прегледи, контролът там е много занижен, отбеляза Цветелина Цанева В годините
след пандемията старите автомобили са поскъпнали с 20-30%. Сред причините за това е, че търсенето на
употребявани автомобили е по-голямо от предлагането. "Забелязва се и драстично увеличение на услугите към
автотърговците. Не самият автомобил като себестойност, но има едно драстично увеличен... 

Няма достатъчно работни места за младите образовани китайци. На пазара на труда се търсят основно
нискоквалифицирани работници. Поколение Z е изправено пред труден избор - да работи нещо извън сферата на
образованието си, колкото да се прехранва, или да живее под покрива на родителите си и да снима видеа за Tik
Tok. И в двата случая - да изостави мечтите си за кариера. Президентът призовава младит... 

Председателят на Европейския съвет Шарл Мишел заяви, че ще се кандидатира за евродепутат на изборите за
Европейски парламент през юни и ще се оттегли, ако бъде избран, което предизвика надпревара за негов
заместник или риск ролята да се върне на унгарския премиер националист Виктор Орбан, пише в. "Гардиън".
"Реших да се кандидатирам на европейските избори през 2024 г.", заяви Мишел пред белгийски ... 

В Северна и Западна България дъждът ще преминава в сняг Агенция "Пътна инфраструктура" апелира шофьорите
да тръгват на път с автомобили, подготвени за зимни условия. Прогнозата на метеоролозите е за понижаване на
температурите, а със застудяването по-късно през деня в много райони от Северна България и високите
котловинни полета на Западна дъждът ще преминава в сняг. Областните пътни управления с... 

Добро утро на г-н Доган. Като че ли се събуди и осъзна какво е станало с партията. Така бившият член на ДПС (до
септември 2007 г.) Мехмед Дикме коментира новогодишното обръщение на почетния председател на движението
Ахмед Доган, пише Фокус позовавайки се на телевизионно участие на политика. В това обръщение Доган предлага
партията да има не един, а двама съпредседатели – Делян Пеевски и Джевдет Ча... 

Най-важното да бъдеш в Шенгенското пространство, е да бъдеш там по суша Не вярвам на твърдението на
министър-председателя, защото той изрече няколко откровени лъжи – че това е голям успех. Това не е успех, ние
не влязохме в Шенген. Най-важното да бъдеш в Шенгенското пространство, е да бъдеш там по суша. Когато на
българските превозвачи се отказва този достъп, това се прави по икономически причини,... 

Заглавие: Как поколението Z променя Китай
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Пеевски
Дата: 08.01.2024 12:34
Медия: Informiran.net
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https://offnews.bg/sviat/kak-pokolenieto-z-promenia-kitaj-815388.html
https://wow-media.bg/2024/01/08/%D1%81%D0%BC%D1%83%D1%82-%D0%B2-%D0%B1%D1%80%D1%8E%D0%BA%D1%81%D0%B5%D0%BB-%D0%BE%D1%82-%D0%BF%D0%B5%D1%80%D1%81%D0%BF%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%B8%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BE%D1%80%D0%B1%D0%B0%D0%BD/
https://plevenutre.bg/2024/01/08/624831-api_shofyorite_da_trugvat_s_avtomobili_podgotveni_za_zimni_uslovia
https://www.informiran.net/%D0%BC%D0%B5%D1%85%D0%BC%D0%B5%D0%B4-%D0%B4%D0%B8%D0%BA%D0%BC%D0%B5-%D0%B4%D0%BE%D0%B3%D0%B0%D0%BD-%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%BE-%D1%87%D0%B5-%D0%BB%D0%B8-%D1%81%D0%B5-%D1%81%D1%8A%D0%B1%D1%83%D0%B4%D0%B8/
https://bunt.bg/%D0%B0%D0%BD%D0%B3%D0%B5%D0%BB-%D0%B4%D0%B6%D0%B0%D0%BC%D0%B1%D0%B0%D0%B7%D0%BA%D0%B8-%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D1%81%D0%BC%D0%B5-%D0%B2-%D0%B3%D0%B0%D0%BB%D0%B0%D0%BA%D1%82%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA/
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